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Zápis č.2/2020 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 27. února 2020 na OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18:00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluven byl 

Náhlovský Lukáš, pozdní příchod oznámil RNDr. Miloslav Semler. Počet hostů: 6 občanů. Zasedání 

řídil starosta Ing. Sajdl Luděk, po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře 

seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.   Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.1/2020 ze dne 23. ledna 2020.  

4.   Konečný návrh a schvalování rozpočtu na rok 2020. 

5.   Projednání žádostí o dotace a darovacích smluv k akci IS Potůček. 

6.   Informace o pokračování rekonstrukce silnice II/610 v roce 2020. 

7.   Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

8.   Diskuse. 

9.   Zpráva návrhové komise.  

10. Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Brožek Bohdan 

Dlouhá Alena 

Ověřovatelé:   Hozdecký Dušan  

   Ing. Novák Jiří 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

V průběhu tohoto bodu se dostavil RNDr. Miloslav Semler. 

Starosta přečetl usnesení číslo 1/2020 ze dne 23. ledna 2020 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 1) 

 

Usnesení z 1. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 23. ledna 2020 bylo splněno. 
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4. / Konečný návrh a schvalování rozpočtu na rok 2020 

 

 Na začátku starosta uvedl informaci o stavu na účtech obce (KB+ČNB) a sice 36.342.870,12 

Kč ke dni 27. února 2020. V této částce je už i čerstvě obdržená dotace od LK na cyklostezku ve výši 

1.838.717,24 Kč a částka 4.005.912,67 Kč z fondů Amundi (částka po ukončení naší účasti ve 

fondech). Návrh rozpočtu byl detailně projednán na minulém zastupitelstvu i na následné pracovní 

schůzce. Jelikož se nám finance z fondů Amundi vrátily v minulém týdnu, musíme je ještě do návrhu 

rozpočtu začlenit. Tím se nám pozmění některé položky v návrhu, ale celková výše je beze změn. 

Rozpočet je navržen jako schodkový s příjmy 18,203 mil. Kč a výdaje 24 mil. Kč. Financování 5,797 

mil. Kč ze zůstatku z minulých let. Starosta ještě přítomným zopakoval jednotlivé položky v návrhu 

rozpočtu. Veškeré informace obdrželi zastupitelé v podkladech. Návrh rozpočtu byl vyvěšen na 

úřední desce v termínech, jak vyžaduje zákon. Žádné dotazy už nejsou, vše bylo projednáno a vše je 

jasné, můžeme tedy přistoupit ke schvalování a hlasování o rozpočtu na rok 2020. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje dle zákona č. 250/2000 Sb., §4, odst. 5, písmene a), schodkový 

rozpočet s příjmy ve výši 18,203 mil. Kč a s výdaji ve výši 24 mil. Kč s tím, že schodek 5,797 mil. Kč 

bude uhrazen finančními prostředky z minulých let. 

 

 

5. / Projednání žádostí o dotace a darovacích smluv k akci IS Potůček 

 

 Stavební akce „Výstavba IS pro 3RD Přepeře Nad Potůčkem“ – vše bylo v minulosti už 

předjednáno a vyjasněno. Podklady byly zaslány. Princip financování v případě stavby vodovodních 

a kanalizačních přípojek a prodloužení vodovodního řadu bude následující. Všichni tři stavebníci 

(manželé Bubákovi, Coufalovi a Halounovi) poskytnou obci finanční dar třemi darovacími 

smlouvami mezi obcí a stavebníky (všechny ve stejné výši jejich podílu – 50% vysoutěžené ceny 

díla/3, tedy dohromady 3 x 119.487,- Kč), který bude účelově vázán na financování výstavby 

zmiňovaných IS. Obec Přepeře k tomu přidá dohodnutý podíl vy výši 30% ceny, tedy 215.076,- Kč 

a dohromady celkovou částku 573.537,- Kč postoupí skrze veřejnoprávní smlouvu společnosti VHS 

Turnov, která doplatí zbytek 193.382,- Kč do celkové ceny díla 766.919,- Kč a bude objednatelem 

stavby. Nejprve tedy musíme schválit přijetí daru. Ing. Brožek se dotazuje proč není dar poskytnut 

přímo společnosti VHS, ale „protéká“ přes obec Přepeře. Starosta: Důvod je, že pokud je dar 

poskytnut obci, je osvobozen od darovací daně. Je to věc mnohokrát diskutovaná, vyzkoušená a 

používaná a není v tom žádný problém. Ve smlouvě je i proto zařazen odstavec 4, který starosta 

přečetl, kde je vše zmiňováno. Další dotazy nejsou. Hlasujeme tedy o přijetí daru. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje přijetí finančního daru třemi darovacími smlouvami, každá ve 

výši 119.487,-Kč, mezi Martinem Bubákem a Ing. Kateřinou Bubákovou a Obcí Přepeře, Ing. Josefem 

Coufalem a Nikolou Coufalovou a Obcí Přepeře a Martinem Halounem a Klárou Halounovou a Obcí 

Přepeře. Dar je účelově vázán jako podíl na výstavbu vodovodního řadu a vodovodních a 

kanalizačních přípojek pro výstavbu 3 RD Přepeře Nad Potůčkem. 

 

 V návaznosti na předchozí bod, můžeme v dalším bodě hlasovat o doručené žádosti od VHS 

Turnov o investiční dotaci z rozpočtu obce na tuto stavební akci. Návrh je postoupit částku 

z finančního daru 358.146,- Kč, a přidání domluveného podílu obce, tedy 215.076,- Kč. Celkovou 

částku 573.537,- Kč zašleme na základě veřejnoprávní smlouvy o investiční dotaci s účelem stavby 

zmiňovaných IS, VHS Turnov. Starosta detailně seznámil přítomné s body veřejnoprávní smlouvy a 

jejími podklady. Nikdo se na nic nedotazuje, vše je jasné. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 
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Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí investiční dotace z 

rozpočtu obce Přepeře ve výši 573.537,-Kč pro VHS Turnov na realizaci akce inženýrské sítě pro 

výstavbu 3 RD Přepeře Nad Potůčkem. 

 

Posledním bodem k tomuto tématu je projednání dvou žádostí (Ing. Coufal a pan Bubák) o 

poskytnutí dotace z rozpočtu obce jako příspěvku na zbudování plynovodního řadu pro 2RD Přepeře 

Nad Potůčkem. Každý nás žádá o 60 tis. Kč (třetí stavebník nežádá, plyn do svého domu neplánuje). 

Realizace je plánována letos. Bylo také zasláno v podkladech. Stavebníci si sami zajistili nabídky 

několika firem na zhotovení plynovodu. Cenové rozpětí předložených nabídek na celé dílo se 

pohybuje v rozmezí cca 290 – 330 tis. Kč. Tato věc už byla v minulosti také diskutována, jen 

s příspěvkem 50 tis. Kč na stavebníka, a tuto částku také navrhujeme do hlasování. Nikdo se na nic 

nedotazuje, hlasujeme tedy jednotlivě o dvou veřejnoprávních smlouvách o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce celkem ve výši 2 x 50 tis. Kč. Nejprve pro pana Martina Bubáka. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

Přepeře ve výši 50.000,-Kč pro pana Martina Bubáka jako příspěvek na vybudování plynovodního 

řadu v souvislosti s výstavbou 3 RD Přepeře Nad Potůčkem.  

 

A nyní pro pana Ing. Coufala Josefa. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

Přepeře ve výši 50.000,-Kč pro Ing. Josefa Coufala jako příspěvek na vybudování plynovodního řadu 

v souvislosti s výstavbou 3 RD Přepeře Nad Potůčkem 

 

Starosta nakonec ještě k tomuto bodu doplnil, že stavba IS u těchto tří domů Nad Potůčkem 

začne 3.března a bude probíhat po dobu maximálně 6-ti týdnů, za částečného omezení provozu na 

silnici číslo 2797. 

 

 

6. / Informace o pokračování rekonstrukce silnice II/610 v roce 2020 

 

 Na kontrolní schůzi nám byl předán časový harmonogram této II. etapy rekonstrukce. 

Stavební práce začnou úplnou uzavírkou silnice do Turnova 2.března a plánovaný konec je 4. října 

s tím, že průjezdnost „na semafory“ do Turnova by mohla být obnovena po 19. červenci. V Přepeřích 

by se mělo končit dokončením chodníků někdy v půlce srpna, pak už budou probíhat jen dokončovací 

práce. Od 2. března budou autobusy jezdit opět podle výlukových jízdních řádů a stavět budou u 

hřiště, zastávky u pošty nebudou obsluhovány. Nově vznikne i zastávka u kostela pro linky směr 

Příšovice – Modřišice a zpět. Průjezdnost Příšovice – Svijany a Přepeře Potůček – Ohrazenice bude 

zachována pomocí semaforů. Platnost výlukových jízdních řádů je prozatím do konce října 2020. O 

všem už byli občané informováni. Souběžně s rekonstrukcí II/610 zrekonstruujeme VO v Přepeřích 

při zmiňované silnici až ke Sklostroji. Až bude celá akce ukončena, otevřeme s Turnovem už 

předjednané téma obnovy chodníku a VO od Sklostroje do Turnova. 

 

Informace o dalších stavbách. 

 Oprava „malého“ mostu přes Jizeru. LK vypsal soutěž na výběr zhotovitele 3. března 2020. 

Po této soutěži by měly být známy i termíny stavby. Dopravnímu inspektorátu Policie ČR se ale nelíbí 

souběh s rekonstrukcí silnice II/610. Prozatím nic víc nevíme. 

 Oprava kontejnerových stání Potůček a parkoviště u hřbitova. Máme oslovenou firmu, která 

nám provede úpravu kontejnerových stání a připraví vše pro instalaci ohrádek kolem kontejnerů na 

Potůčku a v Přepeřích na konci parkoviště u hřbitova. 
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 Oprava brány na hřbitově. Oslovili jsme kamenictví pan Číhal, aby nám provedl obnovu 

sloupů brány a jejich impregnaci. Na kovová vrata jsme pozvali zámečníka pana Mansfelda, který je 

zrenovuje. Vše bude realizováno na jaře. 

 Revize dešťové svodnice. Máme nabídku od firmy Ekolservis na revizi a monitoring části 

dešťové kanalizace v obci. Tuto informaci sdělíme i paní Hladovcové, která se nás na tuto záležitost 

opětovně dotazuje. 

 

 

7. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

 V lednu proběhla na OÚ inventarizace obecního majetku a závazků za rok 2019, které jsme 

se skoro všichni účastnili. Je to tradiční věc. Celou agendu zpracovala účetní obce a vše je v pořádku. 

Musíme přijmout výsledky inventarizace, včetně inventarizační zprávy usnesením. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje výsledky inventarizace obecního majetku a závazků k 31. 

prosinci 2019 včetně inventarizační zprávy. 

 

Další formální věc je vzetí na vědomí zprávy o činnosti v oblasti poskytování informací 

z hlediska zákona č. 106/1999 Sb. Starosta zprávu přečetl. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Výroční zprávu za rok 2019 o činnosti v oblasti poskytování 

informací dle zákona č. 106/1999 Sb. 

 

Svoz jedlých tuků a olejů – SKS Jablonec s.r.o. Zahájili jsme provoz kontejneru v obecní 

stodole. Spoluobčané mohou nosit jedlé tuky a oleje v plastových nádobách na OÚ v pracovních 

hodinách a celou nádobu odevzdat do připraveného kontejneru ve stodole. 

Tisková zpráva z Libereckého kraje, Krajské hygienické stanice a složek Integrovaného 

záchranného systému LK. Tisková zpráva o preventivních opatřeních v souvislosti s výskytem 

koronaviru. Vše jsme sdělili spoluobčanům pomocí obecních informačních kanálů. 

MěÚ Turnov – dopravní odbor – rozhodnutí o přechodné úpravě o provozu na pozemních 

komunikacích (rekonstrukce II/610). 

Paní Hladovcová – problém se svodnicí. Žádá informace, jak postupujeme dále v záležitosti 

revize dešťové svodnice ze III. ulice až do Jizery. Budeme jí informovat o začátku monitorování. 

Severočeské komunální služby – informují o problémech s likvidací a odběrem plastu a papíru 

z tříděného odpadu. 

Ministerstvo dopravy ČR – modernizace D10 – oznamuje zahájení společného řízení ohledně 

stavebních úprav na dálnici D10 (modernizace, svodidla, telematické systémy). 

MěÚ Turnov – stav. úřad – fotbalový stadion FK Přepeře. Sdělení ohledně shromažďování 

podkladů k rozhodnutí ohledně vydání dodatečného povolení změn stavby před kolaudací. 

Český svaz včelařů z.s. Turnov – zve na výroční schůzi 29.2.2020 v 9:30 do sálu hotelu Karel 

IV. Turnov. 

MěÚ Turnov – stav. úřad. – informace o chystané kolaudaci (3. března 2020) RD manželů 

Novotných v ulici pod hřbitovem. 

MěÚ Turnov – stav. úřad. – informace o chystané demolici komína a plechové haly v objektu 

firmy Relby (bývalá Kolora) 
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8. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - máme poptány firmy a domluvenou schůzku na likvidaci větví za svazarmem 

 - navrhl vylepšit zasedací místnost o obrazovku propojitelnou k počítači na 

lepší prezentace při zasedáních 

 - informoval zastupitele o zvažovaném pořízení elektronické úřední desky na 

rekonstruovanou náves 

Pan Kudrnáč:  - zájezd do bazénu: 6.3., 27.3. 

 - zájezd do divadla Semafor 4.3. zcela vyprodán  

 - obecní knihovna bude 4.3. uzavřena 

 - 9.3. odstávka vody v Přepeřích mimo Potůčku – náhradní zásobování bude 

cisternami 

 - informoval o zvažovaném nákupu skládacího přístřešku a ozvučovací 

soustavy pro potřeby obce a spolků 

 - na web byly umístěny fotografie z proběhlých akcí  

Paní Dlouhá: - upozornila na parkování automobilů na chodnících na Potůčku a opět i na 

rychlou jízdu na Potůčku. St.: budeme řešit 

Ing. Malý: - upozornil na díry na návsi v silnici. St.: budeme informovat Eurovii  

Ing. Novák:  - dotázal se na posun ve věci odvlhčení bytovky. St.: očekáváme v nejbližší 

době další nabídku 

Paní Mocová:  - dotázala se na postup prací při rekonstrukci II/610. St.: musíme se podívat do 

projektu 

RNDr. Semler: - navrhl uzamknout dřevo pod přístřeškem u klubovny na špičce z důvodu 

krádeže. St.: prozatím asi ne, pokud by se to opakovalo, budeme řešit s Policií. 

 - dotázal se, jestli je plánovaná výsadba stromů po kácení kvůli kůrovci? St.: 

ano, doplníme stromy 

Ing. Krsková:  - informovala o proběhlé valné hromadě TJ Sokol Přepeře, sešlo se asi 40 lidí 

a byl zvolen nový předseda pan Lukáš Náhlovský 

 - informovala, že už připravují vánoční koncert v kostele na 5.12.2020 

Ing. Sajdl: - pochválil práci TJ Sokol Přepeře a poděkoval za činnost 

Paní Löfflerová: - dotázala se na novou vyhlášku o zkrácení doby nočního klidu. St.: vše 

vysvětlil a Ing. Brožek přečetl všechny akce na rok 2020, kterých se to týká 

Ing. Coufal: - poděkoval za všechny tři stavebníky z Potůčku za příspěvky a podporu 

 

 

9. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.2/2020. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

10. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 

2. dubna 2020 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva bude v termínu 23. března 2020 – 17:15 hod na OÚ. 

 


